


Pana ocena obiektów sportowych na WKS „Wawel" jest trafna, ale do 

innej ich części. 
Zarząd WKS „Wawel" zabiega od dwóch lat o środki na remont: trybuny, płyty 

piłkarskiej, hali sportowej, z której korzystają wszystkie sekcje sportowe tego 

klubu, jak równieŜ na remont generalny stadionu lekkoatletycznego, który 

w obecnym stanie nie nadaje się do dalszego uŜytkowania. 

Proszę zatem Pana Prezydenta o odstąpienie od propozycji przekazania 

kortów tenisowych WKS „Wawel" innemu uŜytkownikowi. Myślę, Ŝe Panu    
[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 

publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]    Pan    

Prezydent    stworzył wystarczające warunki poprzez trzy inne propozycje: 

działki: przy ul. Królowej Jadwigi, ul. Kolnej  oraz przy ul. DroŜdŜowej. 

Jestem przekonana, Ŝe propozycje te na pewno nie budzą niepokoju społecznego 

i tylu kontrowersji.  

Panie Prezydencie, 

niewiele jest w Krakowie miejsc dostępnych szerokiej rzeszy mieszkańców 

celem uprawiania sportów i rekreacji. 

Proszę o nie odbieranie Mieszkańcom naszego miasta tego, zadbanego juŜ, 

mającego bardzo dobre opinie obiektu i umoŜliwienie spokojnej pracy tym 

wszystkim, którym sport i wychowywanie przez sport młodzieŜy, leŜy na sercu. 
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